
Dzień dobry.
W związku ze zgłoszoną do mnie interwencją dot. brakujących ekranów dzwiękochłonnych

w rejonie autostrady A1 - uprzejmie Państwa informuję, że w tej sprawie wystosowałem zapytanie
do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Austrad.

Zapytanie dotyczy możliwości i terminu realizacji przedsięwzięcia. 
Po otrzymaniu odpowiedzi - zawiadomię Państwo o jej treści.

         Z poważaniem 
Krzysztof Kleczka
Radny Rady Miasta Gliwice.


